
Protokół Nr 8/15
z posiedzenia Komisji Edukacji

Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się 31 sierpnia 2015 r.

W  oczekiwaniu  na  przybycie  Przewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Tadeusz  Bobrowski
poinformował   uczestników  posiedzenia,  iż  skarga  na  Zastępcę  Dyrektora  Zespołu  Szkół
Budowlanych  im.  Inżynierów  Polskich  w  Słupsku  została  zgłoszona  podczas  dyżuru  radnych
Okręgu Wyborczego nr 2, który odbył się 27 lipca 2015 r.

1. Sprawy regulaminowe.
1) Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący Komisji Marcin Sałata otworzył posiedzenie i stwierdził quorum.
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
2) Ustalenie porządku obrad.
(Zawiadomienie  z  projektem  porządku  obrad  z  24  sierpnia  2015  r.,  nr  ORM-
III.0012.4.7.2015   Radni  otrzymali  24 sierpnia 2015 r.  Stanowi ono załącznik nr  2 do
niniejszego protokołu.)

Komisja  Edukacji  przez  aklamację przyjęła  porządek  posiedzenia  zgodny z  przesłanym
24 sierpnia 2015 r. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2.  Rozpatrzenie sprawy naruszenia obowiązków pracowniczych przez Zastępcę Dyrektora
Zespołu Szkół Budowlanych im. Inżynierów Polskich w Słupsku.

2. Rozpatrzenie  sprawy  naruszenia  obowiązków  pracowniczych  przez  Zastępcę  Dyrektora
Zespołu Szkół Budowlanych im. Inżynierów Polskich w Słupsku.
 
Przewodniczący Komisji Marcin Sałata poinformował zebranych, iż intencją Komisji jest
dokładne zapoznanie się ze zgłoszonym problemem, który „nabrzmiał” i wymaga pilnego
wyjaśnienia. Ponadto zwrócił uwagę, że 23 czerwca 2015 r. do Prezydenta Miasta zostało
skierowane pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego w sprawie działania p.o. Dyrektora
Zespołu  Szkół  Budowlanych  w  Słupsku,  na  które  nie  została  udzielona  odpowiedź.
Następnie zaproponował przejście do dyskusji.

W dyskusji  udział  wzięli:  Radny  Tadeusz  Bobrowski,  Przewodniczący  Komisji  Marcin
Sałata,  Zastępca  Prezydenta  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Zastępca  Dyrektora
Wydziału  Edukacji  Bogna  Winiarczyk,  Magdalena  Majchrzak  Wicedyrektor  ZSB,
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  Prezes   Związku  Nauczycielstwa
Polskiego  Zarządu  Oddziału  w  Słupsku  Gabriela  Bereżecka,  nauczyciel  ZSB  Marzena
Mitłaszewska,  nauczyciel  ZSB  Maria  Jankowska,  Z-ca  Przewodniczącego  Komisji
Międzyzakładowej  Pracowników  Oświaty  i  Wychowania  „Solidarność”  Dominika
Korzeniowska-Dudyn,  Komisja  Międzyzakładowa  Pracowników  Oświaty  i  Wychowania
„Solidarność”  Michał Graczyk, Paula Durmaj była uczennica.

W trakcie  dyskusji  Radny Tadeusz  Bobrowski  zgłosił  wniosek  o  skierowanie  skargi  do
zbadania przez Komisję Rewizyjną  z uwagi na fakt,  iż zostały wydatkowane pieniądze
z budżetu Miasta Słupska, a nie została wykonana praca.



Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  ze  skargą  na  zastępcę
Zespołu Szkół Budowlanych im. Inżynierów Polskich w Słupsku wniesioną podczas dyżuru
radnych Okręgu Wyborczego nr 2 w dniu 27.07.2015 r. oraz po wysłuchaniu stanowiska
w  powyższej  sprawie  Zastępcy  Dyrektora  Szkoły,  Zastępcy  Prezydenta  Miasta,
przedstawicieli  organizacji  związkowych  oraz  skarżącej,   w drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania,  większością  głosów  (4  głosy  za,  1  wstrzymujący  się)  wystąpiła  do  Rady
Miejskiej  w Słupsku z  o upoważnienie Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Słupsku
do  przeprowadzenia  kontroli  w  zakresie  prawidłowej  realizacji  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych  przez  Zastępcę  Dyrektora
wykonującego  zadania  dyrektora  szkoły  w  ramach  zastępstwa.  Jednocześnie  Komisja
Edukacji  wnioskuje  o  uwzględnienie  w trakcie  kontroli  pisma  Związku  Nauczycielstwa
Polskiego Zarządu Oddziału w Słupsku z 22 czerwca 2015 r., znak nr ZO ZNP.024.3.2015.

Ponadto  Radny Tadeusz  Bobrowski  zgłosił  wniosek   o  przeprowadzenie  przez  Komisję
Rewizyjną kontroli w zakresie obiegu dokumentów w Urzędzie Miejskim w Słupsku.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w drodze dyskusji, w wyniku głosowania,
jednogłośnie  (5  głosów za)  wystąpiła  do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku    o  upoważnienie
Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Słupsku do przeprowadzenia  kontroli  w zakresie
obiegu dokumentów w Urzędzie Miejskim w Słupsku. 

Sporządziła Ilona Czechowicz


